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مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان خبر داد:

آموزش واكنش در شرایط اضطراری به كاركنان مدیریت پسماند 

رئیس جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی:

سالانهپنجمیلیونتنمحصولکشاورزیدرآذربایجانشرقیتولیدمیشود

افزایش سرانه فضای سبز در محلات کم برخوردار

پیشبرد برنامه بازگشایی ها با تدوین یک مدل اقتصادی 

مخابرات  تجاری  مشتریان  به  دسترسی  فیبر 
شود. می  واگذار  ویژه  شرایط  با  گلستان  منطقه 
دکتر غلامعلی شهمرادی با اعلام این خبر افزود:در 
مشترکان  تمامی   ، مخابرات  تجاری  تانومای  طرح 
تجاری می توانند از سرویسهای اینترانت ، نورونتا 
 PTMP و     PTP  ، اینترنت   ، ویژه   MPLS  ،
برای  را  این سرویسها  بهره مند شوند.وی دریافت 
در  با   : گفت  و  دانست  ارزشمند  تجاری  مشتریان 
کیفیت  و  سرعت  سرویسها  این  داشتن  اختیار 
نیاز مشتریان تجاری دو  ارتباطات مخابراتی مورد 
گلستان  منطقه  مخابرات  شد.مدیر  خواهد  چندان 
سرویس   : گفت  اینترانت  سرویس  تشریح  در 
اطلاعات  ملی  شبکه  به  اتصال  امکان  اینترانت 
داخل کشور را برای مشترکان فراهم می نماید و با 
اتصال متقاضیان به این شبکه )با پهنای باند مورد 
نیاز( امکان دسترسی به کلیه نودها و آدرس های 
معتبر اینترنتی داخل کشور و آدرس های خصوصی 

متصل شده به این شبکه فراهم می شود.
به  را  نورونتا  سرویس  سازی  پیاده  همچنین 
به  اطمینان  قابل  و  امن  دهی   سرویس  منظور 
مشترکین تجاری، مالی و حاکمیتی و بصورت کاملًا 
ایران  مخابرات  شرکت  های  شبکه  سایر  از  مجزا 

خواند و گفت : در طراحی این شبکه از تجهیزات 
اختصاصی و با کیفیت بسیار بالا استفاده شده که 

قابلیت ارائه SLA را دارا هستند.
مدیر مخابرات منطقه گلستان  در ادامه معرفی 
تجاری   تانومای  طرح  در  ارائه  قابل  سرویسهای 
MPLSویژه مخابرات  : مشریان تجاری که  گفت 

را در اختیار داشته باشند می توانند با استفاده از 
شبکه دیتا بین نقاط مختلف شبکه، ارتباط مجازی 
و اختصاصی ایجاد کند که غیر از کاربر آن شرکت 
به  دسترسی  امکان  دیگری  کاربر  هیچ  سازمان  یا 

این شبکه را نخواهد داشت.
دکتر غلامعلی شهمرادی در خصوص سرویس 

اینترنت نیز توضیحاتی داد و گفت : شرکت مخابرات 
با ایجاد یک شبکه گسترده IP در سراسر کشور و 
از  بین الملل،  پرظرفیت  دروازه های  نمودن  فراهم 
مختلف  مسیرهای  در  نوری  فیبر  کابل های  طریق 
نقاط  اصلی ترین  به  مستقیم  اتصال  با  و  ارتباطی 
دنیا، توانایی سرویس دهی به متقاضیان اینترنت را 
در سراسر کشور با هر میزان پهنای باند متقارن و با 

ترافیک و مدت زمان نامحدود را دارد .
وی از سرویسهای دیگر که مشتریان تجاری 
آن  از  تجاری  تانومای  طرح  قالب  در  توانند  می 
و  خواند   PTMP و   PTP را  شوند  مند  بهره 
ارتباط بین دو نقطه  : مشترکینی که قصد  گفت 
استفاده   PTP سرویس   از  می توانند  دارند  را 
و  بالا  بسیار  امنیت  آن،  ویژگی های  از  که  کرده 
بصورت  داده  و  صوت  اطلاعات  انتقال  همچنین 
همزمان می باشد وبه  مشتریان تجاری که تمایل 
به برقراری ارتباط بین یک نقطه مرکزی با چند 
سرویس  دارند   را  چند  به  یک  صورت  به  نقطه 
سرویس   این  افزود:  و  کرد  معرفی  را   PTMP
سایت  یک  دارای  که  است  مشتریانی  مخصوص 
نیازمند  و  بوده   )Data Center(مرکزی

برقراری ارتباط با سایت های دیگر هستند.

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
آموزشی  های  کارگاه  دوره  برگزاری  از  اصفهان 
ستاد  کارکنان  برای  اضطراری  شرایط  در  واکنش 
خبر  اصفهان  شهرداری  آلی  کود  تولید  کارخانه  و 
ای شهرداری  رسانه  ارتباطات  اداره  گزارش  داد.به 
سازمان  کرد:  اظهار  ساکتی  غلامرضا  اصفهان، 
برنامه ممیزی  مدیریت پسماند در راستای اجرای 
و پیاده سازی سیستم مدیریت ایمنی ایزو 45001 
این برنامه را اجرا کرده است.وی با اشاره به اهداف 
برگزاری این رویداد آموزشی تصریح کرد: به منظور 

و  بیماری های شغلی  از حوادث کاری،  جلوگیری 
بالابردن شاخص سلامت در محیط کار دوره کارگاه 
برای  اضطراری  شرایط  در  واکنش  آموزشی  های 
با  گروه،  سه  در  پسماند  مدیریت  سازمان  پرسنل 
ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش  سازمان  همکاری 
شهرداری اصفهان به صورت نظری و عملی برگزار 
می شود تا بتوان با توانمندسازی پرسنل، آمادگی 
در محیط  احتمالی  با خطرات  مقابله  برای  را  آنها 
کار و منزل ارتقا بخشید.مدیرعامل سازمان مدیریت 
مورد  نتایج  به  اشاره  با  اصفهان  پسماند شهرداری 

این کارگاه های علمی و عملی  برگزاری  از  انتظار 
افزایش  آموزشی،  برنامه  این  اجرای  فرآیند  افزود: 
با  مواجهه  در  کارکنان  تخصصی  دانش  سطح 
موقعیت ها و حوادث مخاطره آمیز از جمله حریق، 
با اطفاء حریق، سیستم های آتش نشانی  آشنایی 
به  نشانی  آتش  های  کپسول  از  استفاده  نحوه  و 
با  منظور آمادگی همه جانبه و عملی برای مقابله 
حوادث غیرمترقبه بوده و انتظار می رود در پایان 
این  با  مواجهه  زمینه  در  کنندگان  شرکت  دوره 
مواجهه  برای  لازم  عملی  های  مهارت  به  حوادث 

با خطر دست یافته باشند. وی با اشاره به ضرورت 
اجرای این برنامه های آموزشی در راستای جاری 
سازی استانداردهای ملی و بین المللی در سازمان، 
راهکارهای  از  استانداردها یکي  اجراي  اضافه کرد: 
کلیدی برای کنترل، مدیریت و بهبود برنامه ریزي 
این رو  از  در راستای تحقق اهداف سازمانی است 
دریافت گواهینامه ایزو به منظور جاري سازي آن 
سایر  همچنین  و  سازمان  سطوح  و  فرآیندها  در 
گواهینامه هاي بین المللي، از ضرورت هایی است 

که برای عملیاتی سازی آن تلاش می شود.

رئیس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی 
گفت: سالانه بیش از پنج میلیون تن انواع محصولات 

کشاورزی در این استان تولید می شود.
اکبر فتحی روز دوشنبه در جلسه مدیران بخش 
کشاورزی آذربایجان شرقی اظهار کرد: استان در تولید 
برای  حرفی  کشور  در  کشاورزی  محصولات  بیشتر 
گفتن دارد؛ البته سال ها است که مجموعه تشکل های 
بخش کشاورزی با جنگ اقتصادی دست و پنجه نرم 
نامساعد تحریم و  این حال، شرایط  با  اما  می کنند، 

کرونا مانعی برای ادامه فعالیت های آنان نبوده است.
وی افزود: به ویژه در شرایط کرونایی که امکان 

وجود  صنفی  واحدهای  فعالیت های  برای  تعطیلی 
بخش  فعالیت های  برای  امکان  این  عملًا  داشت، 
تأمین  را  جامعه  غذایی  امنیت  باید  که  کشاورزی 
کنند، وجود نداشت؛ بر این اساس بخش های مختلف 
کشاورزی در شرایط کرونایی نیز همانند شرایط عادی 
با رعایت پروتکل های بهداشتی و بومی سازی آن به 
فعالیت های تولیدی خود ادامه داده و اجازه نداده اند 

خللی در تولیدات کشاورزی استان ایجاد شود.
کشاورزی  وضعیت  از  گزارشی  ارائه  با  فتحی 
آذربایجان شرقی، گفت: سالانه بیش از پنج میلیون 
آذربایجان شرقی  در  کشاورزی  انواع محصولات  تن 

تولید می شود که این میزان بخش مهمی از نیاز کشور 
را شامل می شود.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی 
با اشاره به خشکسالی ۲ سال اخیر بیان داشت: از سه 
حوضه آبریز موجود در استان در حوضه آبریز دریاچه 
ارومیه با بحران شدید کم آبی روبه رو هستیم که نیاز 
به اصلاح الگوی کشت ضروری است و این موضوع نیز 
توسط تشکل های مربوطه راهبری و فرهنگ سازی 

می شود.
وی یادآوری کرد: در حوزه عشایری نیز همکاران 
اداره کل عشایر و اتحادیه های مربوطه در تأمین نهاده 

نیاز، خرید دام  به ویژه دام سبک و نقدینگی مورد 
مازاد و دام حذفی پس از جلسه شورای گفتگو همواره 
پای کار حضور داشته و عملکرد مثبت خود را نشان 
دارای  که  خاک  و  آب  حوزه  در  افزود:  وی  داده اند. 
اقدامات  خوشبختانه  نمی باشد،  نیز  خاصی  تشکل 
خوبی در استان صورت گرفته است و حتی در بودجه 
سال 1401 نیز به رغم انقباضی بودن آن، نگاه ویژه 
ای به بخش کشاورزی و حوزه آبیاری و زیرساخت های 
اصلاح  و  افزاری  نرم  اقدامات  و  فشار  تحت  آبیاری 
الگوی کشت شده و تمهیدات خوبی در نظر گرفته 

شده است.

سید امیر حسین علوی، شهردار رشت پیشبرد برنامه بازگشایی ها 
با تدوین یک مدل اقتصادی را خواستار شد و گفت: در کنار افزایش 
سرانه فضای سبز به ویژه در محلات کم برخوردار شهر رشت باید برای 
بافت فرسوده و احیاء محلات محروم هم چاره اندیشی کرد.سید امیر 
با معاون، مدیران و کارکنان  حسین علوی، شهردار رشت در جلسه 
شهرسازی و معماری شهرداری رشت، اظهار داشت: شهرسازی یکی 
از ساختارهایی است که باید در بحث بازگشایی ها محور برنامه ریزیهای 
و  شهرسازی  معاونت  داشت:  عنوان  رشت  گیرد.شهردار  قرار  شهری 
معماری شهرداری رشت از شیوه های مختلف چه از حیث تامین مالی 
از ظرفیتهای بخش خصوصی و دولتی  استفاده  با  اقتصادی و چه  و 
باید به رسالت و تکلیف خطیر خود در حوزه تامین اراضی و املاک به 
شکل ویژه عمل نماید.علوی با بیان اینکه سرعت اجرای پروژه ممیزی 
این  عملیاتی کردن  روند  در  تسریع  است،  پائین  بسیار  املاک  نوین 
طرح و بروزرسانی اطلاعات املاک را خواستار شد و تصریح کرد: از 
بخشهای مربوطه در این حوزه انتظار دارم تا ضمن رفع موانع، کار را 

به شکل جدی تری پیگیری نمایند.وی پیشبرد برنامه بازگشایی ها با 
تدوین یک مدل اقتصادی در شرایط پیچیده اقتصادی کنونی را تنها 
راهی که شهرداری رشت باید بر مبنای آن حرکت کند خواند و گفت: 
متاسفانه سالهای سال است که در شهر رشت در بحث بازگشایی ها 
و  ترافیک  و  نقل  و  حمل  برنامه  از  شهر  و  نداده  رخ  خاصی  اتفاق 
تفصیلی خود به شدت عقب است.شهردار رشت در مورد شیوه نامه 
زمینهای فاقد سند رسمی هم مطالبی بیان داشت و افزود: بابت حل 
و فصل این مشکل که مبتلا به بسیاری از شهرهاست تاکنون با هر 
مقام و مسئولی چه در حوزه های اجرایی و چه در حوزه های قضایی و 
نهاد ریاست جمهوری رایزنی کردیم اما نتیجه ای در برنداشت و باید 
یک مطالبه همگانی برای آن شکل گیرد.علوی احیاء محلات محروم 
دیگر  دغدغه  نیز  را  مناطق  این  فرسوده  بافت  برای  چاره اندیشی  و 
شهرداری رشت ذکر کرد و یادآور شد: باید یک تیم مجزا برای پیدا 
کردن اراضی کاربری فضای سبز در هر کدام از محلات سطح شهر 
تشکیل شود تا در راستای آن بتوانیم سرانه فضای سبز را به ویژه در 

معاون  ویسی  رضا  است،  دهیم.گفتنی  افزایش  کم برخوردار  محلات 
شهرسازی و معماری شهرداری رشت و کارکنان این معاونت نیز در 

این جلسه موضوعات و دغدغه های خود را تشریح کردند.

پرنده های مهاجر در منوی رستوران ها؛

سفر بی بازگشت پرندگان مهاجر
هزاران پرنده در حالی برای زمستان گذرانی پس از طی هزاران 
کیلومتر به تالاب های مازندران سفر کرده اند که برخی از این حیوانات 

شکار و در بازار پرندگان یا فضای مجازی فروخته می شوند.
کافی است گشتی در بازار فریدونکنار یا مسیر محمودآباد تا سرخ 
رود بزنید، به راحتی می توان شکارچیانی را دید که تقاضای فروش و 

عرضه قو و پرنده های نادر را می کنند.
هم  اینستاگرام  و  مجازی  فضای  در  قو  فروش  آگهی های 
همزمان با زمستان و فصل مهاجرت قوها به اوج رسیده است با آنکه 
که  می کنند  تضمین  صیادان  اما  گرفته  اوج  شکار  محدودیت های 

پرنده ها را عرضه کنند.
هر قو بالغ بر ۲۵ میلیون تومان فروش می رود

طی هفته های اخیر فقط در یک مورد ۲4 بال قوی مهاجر و زیبا 
از گوشه حیاط خانه ای در محمودآباد کشف شد و سرانجام با ورود 

محیط بانان و دستگاه قضائی این پرنده ها به دامن طبیعت برگشتند.
سراغتان  به  زیادی  فروشندگان  فریدونکنار،  بازار  در  گشتی  با 
می آیند و عنوان می کنند انواع پرنده کشتار شده و زنده برای عرضه 
دارند. قیمت هایشان نجومی است، قیمت قوهای زنده و جفت از پنج 
میلیون تومان تا ۲5 میلیون تومان در نوسان است، یکی از شکارچیان 
و صیادان دلیل افزایش قیمت را کاهش مهاجرت از یک سو و از سوی 
دیگر ممنوعیت شکار بیان کرد و گفت: این روزها صید و شکار سخت 
شده اما اگر مشتری دست به نقد وجود داشته باشد، هر نوع پرنده ای 

صید و عرضه می شود.
وی با بیان اینکه قوهای نابالغ هم برای فروش وجود دارد، گفت: 
برای عرضه و تحویل سفارش به مشتری حداقل به ۲4 تا 4۸ ساعت 

زمان نیاز است.
این  از  برخی  و  است  داغ  همچنان  مازندران  در  پرنده ها  بازار 
پرندگان در روزهای پاییز و زمستان گذرانی سر از منوی رستوران ها 

در می آوردند
بازار پرنده فروشی در مازندران همچنان داغ است و برخی از این 
پرندگان در روزهای پاییز و زمستان گذرانی سر از منوی رستوران ها 

در می آوردند. از سوی دیگر همزمان با فصل کوچ پرندگان، بازار اجاره 
دامگاه ها در حاشیه اراضی تالابی داغ است و کشاورزان زمین هایشان 

را در مدت صید تا چند ده میلیون تومان اجاره می دهند.
رئیس اداره محیط زیست فریدونکنار با اشاره به برخورد با دلالان 
و فروشندگان قوها و پرندگان مهاجر اظهار داشت: با هرگونه دلالی و 

خرید و فروش پرندگان برخورد قاطع می شود.
یاسر سالار در گفتگو با خبرنگار مهر به دستگیری فرد متخلف 
و کشف ۲4 بال قوی فریاد کش از حیاط منزلی در شهرستان اشاره 
کرد و گفت: گونه های مهاجر در معرض خطر و تحت حمایت محیط 

زیست قرار دارند.
سرشماری قوها در تالاب فریدونکنار

وی با بیان اینکه قوهای مهاجر کشف شده پس از تیمار به دامن 
طبیعت رهاسازی می شوند، گفت: تاکنون بیش از 5 هزار و 500 قو 
فریاد کش در ۲۸ قطعه در اراضی تالابی سرخ رود، سرشماری شده اند.
سال  در  مهاجر  پرندگان  صید  و  شکار  اینکه  بیان  با  سالاری 
جاری محدود و کنترل شده است، افزود: قوها بین روستاها و اراضی 
شالیزاری پرواز می کنند و برخی دامگاه داران با روش های سنتی اقدام 

به صید و شکار می کنند که این کار ممنوع است.
سال ها است از پرنده کشی در فریدونکنار بحث می شود و به رغم 
آنکه هر سال تدابیر و کنترل ها بیشتر می شود اما همچنان درصد قابل 
توجهی از پرندگان فرصت بازگشت به سرزمین های دور را به دست 

نمی آورند و شکار و کباب می شوند.
مهاجرت  به  اشاره  با  مازندران  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
گونه های نادر پرندگان مهاجر از مردم خواست تا در صیانت و حفاظت 

از این پرندگان همکاری لازم با محیط زیست داشته باشند.
اعزام نیروهای کمکی برای جلوگیری از شکار پرندگان

به  اشاره  با  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  ابراهیمی  حسینعلی 
از تشدید  ورود قوها به تالاب های استان در محمودآباد و سرخ رود 
اقدامات حفاظتی خبر داد و افزود: حتی نیروهای کمکی از اداره کل 
و شهرستان های همجوار به سمت محمودآباد فرستادیم تا در گشت و 

کنترل و پایش نظارت کنند.
وی از کشف چندین مورد شکار قوهای زنده و رهاسازی آنها در 
تالاب خبر داد و اظهار داشت: پس از کشفیات برخی از افراد شروع 
اقدامات  کردن  تخطئه  آنان  هدف  که  کردند  کذب  اخبار  انتشار  به 

محیط بانان است.
وی با بیان اینکه دامگاه های اطراف سرخ رود نیز پایش و رصد 
می شود به ورود 550 بال قوی مهاجر به تالاب محمودآباد خبر داد و 
گفت: هرساله بین 500 تا ۷00 بال قو به تالاب وارد می شود اما در 

سال ۹۲ این تعداد به چهار هزار قطعه رسیده بود.
عده ای سودجو و قاچاقچی اقدام به قاچاق و شکار اقدام می کنند 

اما با این حال همکاران و محیط بانان در حال رصد و نظارت هستند
ابراهیمی ادامه داد: عده ای سودجو و قاچاقچی اقدام به قاچاق 
و شکار می کنند اما با این حال همکاران و محیط بانان در حال رصد 

و نظارت هستند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست مازندران یادآور شد: با هرگونه 

تخلف و شکار به شدت برخورد می شود.
هزار  چند  طی  با  گونه ها  این  از  بسیاری  اینکه  اظهار  با  وی 
کیلومتر به استان سفر می کنند، افزود: برخی از این پرنده ها که برای 
زمستان گذرانی به استان سفر می کنند مورد کم لطفی قرار می گیرند 

و شکار می شوند.
مردم با محیط بانان همکاری کنند

وی ادامه داد: با توجه به محدودیت های امکانات و نیرو از مردم 
تقاضا داریم در صیانت از گونه های حیات وحش و پرندگان مهاجر با 

محیط زیست همکاری لازم را داشته باشند.
چالش های فراروی پرندگان مهاجر و صید برخی از این گونه های 
نادر به اعتقاد بسیاری از دوستداران حیاط وحش ناشی از نبود همت 
جمعی بین متولیان امر برای مقابله با صید و شکار و نامتناسب بودن 

و بازدارنده نبودن برخوردها است.
سالانه صدها هزار بال پرنده مهاجر از فرسنگ ها دور به مازندران 

سفر می کنند.

شورای مدیران مخابرات منطقه 
گلستان تشکیل جلسه داد

اعضای  حضور  با  مدیران  شورای  جلسه 
تشکیل  گلستان  منطقه  مخابرات  در  آن 
نزدیک  به  اشاره  با  شد.دکترغلامعلی شهمرادی 
اجرای  تسریع  بر   1400 سال  پایان  به  شدن 
پروژه های در دست اقدام تاکید و گفت:پیشرفت 
برنامه ها مشاهده می  اجرایی  روند  مطلوبی در 
شود و انتظار می رود اهداف در نظر گرفته شده 
تا پایان سال تحقق یابد .وی با تاکید بر اجرای 
بصورت  رادیو   بستر  بر  اینترنت  واگذاری  طرح 
ویژه ، آنرا از پروژه های مهم دانست و گفت در 
مناطقی که امکان ارائه خدمات بر بستر فیزیکی 
وجود ندارد می توان از این روش سرویس های 
مورد نیاز مشتریان را به آنها ارائه داد .همچنین 
در  ذبیحی  حمید  مهندس   ، جلسه  این  در 
خصوص عملکرد معاونت شبکه توضیحاتی ارائه 
و پروژه های در دست اجرا و برنامه های پیش 
کمپین  در خصوص  ادامه  کرد.در  تشریح  را  رو 
و  شد  نظر  تبادل  و  بحث  نیز  تجاری  تانومای 
هماهنگی های لازم برای اجرای بهتر این طرح 

برنامه ریزی و به واحد های مرتبط ابلاغ شد.

پاکسازی جنگل هزارپیچ گرگان 
توسط کارکنان مخابرات منطقه گلستان

کارکنان  توسط  گرگان  هزارپیچ  جنگل 
.در  شد  پاکسازی  گلستان  منطقه  مخابرات 
اجتماعی  مسئولیت  برنامه  اجرای  راستای 
در  حضور  با  گلستان  منطقه  مخابرات  کارکنان 
های  زباله  از  را  آنجا   ، گرگان  هزارپیچ  جنگل 
که  برنامه  کردند.این  پاکسازی  محیطی  زیست 
با حضور دکتر غلامعلی شهمرادی مدیر مخابرات 
از همکاران علاقمند  تعدادی  و  گلستان  منطقه 
ادای  راستای  ،در  برگزار شد  زیسیت  محیط  به 
و  زیست  محیط  به  نسبت  اجتماعی  مسئولیت 

حفاظت از زیست بوم جنگلی اجرا شده است.

رئیس خانه فرهنگ آب اصفهان خبرداد؛
آغاز دوباره آموزش حضوری دانش 
آموزان بعد از وقفه دو ساله در خانه 

فرهنگ آب اصفهان
آموزش حضوری مدیریت مصرف بهینه آب 
به دانش آموزان اصفهانی بعد از رفع محدودیت 
شد.  آغاز  آب  فرهنگ  خانه  در  کرونایی  های 
رئیس خانه فرهنگ آب اصفهان گفت:  بر اساس 
آخرین رنگ بندی شهرهای کشور از سوی  ستاد 
کرونا،  شیوع  وضعیت  لحاظ  به  کرونا  با  مقابله 
در وضعیت  ایمن  نقاط  افزایش  با  اصفهان  شهر 
آبی قرار دارد و به همین دلیل آموزش حضوری 
آموزان  دانش  به  آب  بهینه  مصرف  راهکارهای 
تشیعی  زهره  شد.  آغاز  آب  فرهنگ  خانه  در 
های  محدودیت  دوران  در  که  این  به  اشاره  با 
دانش  به  آب  مدیریت مصرف  آموزش  کرونایی، 
و در  آموزی شاد  دانش  از طریق شبکه  آموزان 
فضای مجازی دنبال می شد گفت: دانش آموزان 
هستند  آب  اهمیت  پیام  دهنده  انتقال  بهترین 
ها  آن  به  آب  بهینه  مصرف  های  راه  آموزش  و 
علاوه بر تقویت حس مسئولیت پذیری، می تواند 
موجب ترویج فرهنگ درست مصرف کردن آب 
در خانواده ها نیز شود.وی به شیوه آموزش در 
خانه فرهنگ آب در اصفهان اشاره کرد و اظهار 
دانش  به  آب  صحیح  مصرف  های  راه  داشت: 
دو  قالب   در  تحصیلی  مختلف  مقاطع  آموزان 
و  مستقیم  صورت  به  و  عملی  و  تئوری  کارگاه 
ارائه می شود.رئیس خانه فرهنگ  غیر مستقیم 
آب گفت: در کارگاه تئوری، راهکارهای مصرف 
موسیقی،  قصه،  شعر،  صورت  به  آب  صحیح 
انیمیشن  پخش  و  اینفوگرافی  مسابقه،   اجرای 
و در کارگاه عملی از طریق اجرای نمایش های 
رنگی،  کاغذ  با  کار  و  خمیرسازی  نقاشی،  طنز، 
می  داده  آموزش  مصرف  مدیریت  راهکارهای 
تلاش  آب  فرهنگ  خانه  در  گفت:  شود.تشیعی 
می شود موضوع های مربوط به مدیریت مصرف 
آب هنگام انجام کارهای روزانه به وسیله مربیان 
دانش  با  موثری  ارتباط  که  متخصص  و  مجرب 
آموزان دارند انتقال داده شود.وی گفت: پس از 
آموزش برای همه دانش آموزان کارت حامی آب 
دانش آموزی صادر و از آن ها خواسته می شود 
می شود در محیط مدرسه، خانواده و جامعه در 
صورت مشاهده هدر رفت آب، چگونگی راه های 

مصرف بهینه آب را به دیگران آموزش دهند.

استاندار فارس اعلام کرد؛
۴۰۰ نفر وظیفه نظارت بر بازار فارس را 

برعهده می گیرند
استاندار فارس گفت: هم اکنون ۲00 نفر از 
اعضا بسیج اصناف در امر نظارت با قرارگاه امنیت 
غذایی همکاری می کنند که این تعداد به 400 

نفر افزایش می یابد.
محمدهادی ایمانیه در جلسه قرارگاه امنیت 
غذایی فارس که همزمان ارتباط ویدئوکنفرانسی 
با وزیر جهاد کشاورزی نیز برقرار شد، تاکید کرد: 
مهمترین  کرونا  بیماری  کنترل  موضوع  از  پس 

دغدغه مردم مسئله معیشت است.
غذایی  مواد  تأمین  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دارد،  جدی  نقش  مردم  معیشت  در  نیاز،  مورد 
تاکید کرد: تشکیل قرارگاه امنیت غذایی تدبیری 
حکیمانه در دولت است که امیدواریم با تشکیل 
مستمر جلسات آن و کنترل و نظارت لازم برای 
اهداف  تحقق  شاهد  جلسات  این  نتایج  اجرای 

قرارگاه باشیم.
ایمانیه همچنین با تاکید بر اینکه مدیریت 
این  با  همکاری  گونه  هر  آمادگی  استان  ارشد 
اتخاذ  تصمیمات  اساس  بر  گفت:  دارد،  قرارگاه 
مباحث  استان  سیمای  و  صدا  شد  مقرر  شده 
آگاهی رسانی، فضای مجازی و رسانه را بر عهده 

گرفته است.
استاندار فارس با بیان اینکه بخش نظارتی 
معاونت  عهده  بر  غذایی  امنیت  قرارگاه  در 
ابراز  قرارگرفته  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی، 
امیدواری کرد با همکاری سازمان صمت، جهاد 
و…  اصناف  اتحادیه  اصناف،  بسیج  کشاورزی، 
این نظارت ها به صورت یکپارچه و متحد انجام 

شود.

در 9 ماهه سال جاری محقق شد؛
افزایش تولید برق در نیروگاه رامین اهواز

 مدیرعامل نیروگاه رامین اهواز میزان تولید 
از  بیش  را  جاری  سال  ماهه   ۹ در  نیروگاه  این 
الکتریکی  انرژی  ساعت  مگاوات  میلیون  هفت 
دراین  رامین  نیروگاه  مدیرعامل  نمود.  اعلام 
باره گفت: این نیروگاه در ۹ ماهه سال جاری ۷ 
میلیون و 3۷۲ هزار و ۷۲3 مگاوات ساعت تولید 
انرژی الکتریکی داشته است که این میزان تولید 
 5/۸1 گذشته  سال  مشابه  مدت  با  مقایسه  در 
محمدی  است.خلیل  داشته  را  افزایش  درصد 
لحظه ای  تولید  متوسط  داشت:  اظهار  همچنین 
روند  که  بوده  مگاوات   ۲34 امسال  ماهه   ۹ در 
کارکرد  ساعت  اینکه  ضمن   ، داشته  افزایشی 
درصد   5 با  مدت  این  در  تولیدی  واحد های 
افزایش نسبت به مدت مشابه سال قبل  31 هزار 
با  و 55۸ ساعت بوده است.نیروگاه رامین اهواز 
۶ واحد تولیدی بزرگ ترین نیروگاه بخاری کشور 
و  مردم  آسایش  تأمین  در  مهمی  نقش  و  است 

پشتیبانی از برق شبکه کشور ایفا می کند.

در 9 ماهه سال 1۴۰۰ محقق شد
ساخت و بازسازی بیش از ۲۰۰۰ قطعه 

صنعتی در نیروگاه رامین اهواز
 مدیر عامل نیروگاه رامین : با افزایش دانش 
بومی سازی   ، نیروگاه  این  تجربه متخصصین  و 
است.  گرفته  بیشتری  شتاب  رامین  نیروگاه  در 
با اعلام این  خلیل محمدی مدیر عامل نیروگاه 
خبرگفت: با برنامه ریزی صورت گرفته درجهت 
و  هدایت  با  و  نیروگاهی  قطعات  خودکفایی 
بومی  رامین  نیروگاه  جوان  متخصصین  راهبری 
سازی قطعات در نیروگاه رامین شتاب بیشتری 
را  قطعه   11۸۹ تعداد  ایم  توانسته  و  گرفته 
بسازیم و ۸۸4 قطعه دیگر را مورد بازسازی قرار 
دهیم که در مجموع تعداد ۲0۷3 قطعه صنعتی 
را به بخشهای مورد نیاز این نیروگاه جهت بهره 
برداری تحویل داده ایم.خلیل محمدی به تنوع 
سال  ماهه   ۹ مدت  این  در  شده  ذکر  قطعات 
شده  ساخته  قطعات  افزود:  و  کرد  اشاره  جاری 
مورد  قطعات  همچنین  و  قطعه  نوع   5۲0 در 
بازسازی قرار گرفته را ۶۲1 نوع قطعه برشمرد.

نیروگاه رامین اهواز با ۶ واحد تولیدی بزرگ ترین 
در  مهمی  نقش  و  است  کشور  بخاری  نیروگاه 
شبکه  برق  از  پشتیبانی  و  مردم  آسایش  تأمین 

کشور ایفا می کند.

برگزاری جلسه بررسی وضعیت 
نگهداری و توسعه شبکه دیتای 

مخابرات منطقه گلستان
مخابرات  دیتا  پروژه  کنترل  جلسه  در 
توسعه  و  نگهداری  وضعیت   ، گلستان  منطقه 
شبکه دیتا بررسی شد .دکتر غلامعلی شهمرادی  
با تشریح وضعیت نگهداری و توسعه شبکه دیتا 
تعداد خرابی  درکاهش  را  انجام شده  اقدامات   ،
ماهه  اینکه در سه  بر  تاکید  با  دانست.وی  موثر 
گلستان  منطقه  مخابرات  دیتا  شبکه   ، گذشته 
رتبه خوبی در بین مناطق مخابراتی کسب کرده 
است گفت : استمرار تلاشها و انجام برنامه ریزی 
و حمایت های لازم در راستای تامین تجهیزات 
می تواند روند فعالیتها را به سوی موفقیت های 
بیشتر سوق دهد.مدیر مخابرات منطقه گلستان 
رفع  انتقال،  مسیرهای  از  تعدادی  سازی  بهینه 
اختلالات پاوری و بازرسی دوره ای از تجهیزات 
را از جمله اقدامات موثر تیم مدیریت شبکه دیتا 
استان عنوان کرد و  افزایش رتبه شاخص های 
نتیجه  را  مشترکین  ارتباطات  بهبود  و  کیفی 
تلاشهای انجام شده دانست.لازم به یاد آوریست  
و  برقراری  ادارات  از  کدام  هر  جلسه  این  در 
و  توسعه  و  ، عملیات شبکه  ارتباطات  نگهداری 
انجام شده در فصل  اقدامات  از  نظارت گزارشی 
را  خود  پیشنهادی  های  برنامه  و  ارائه  را  پاییز 

مطرح کردند.

استفاده از ظرفیت بخش خصوصی در 
زمینه تولید برق

اینکه  بیان  با  رشت  فرمانداری  سرپرست 
تامین  از معضلات  توزیع یکی  فرسودگی شبکه 
برق است، تاکید کرد: اصلاح و بهسازی ساختار 
شبکه توزیع برق شهرستان باید در اولویت قرار 

گیرد.
حمیدرضا امام پناهی در نشست با مدیران 
با  که  این  بیان  با  رشت،  شهرستان  برق  اداره 
اختلال  دچار  مردم  زندگی  برق  جریان  قطع 
ظرفیت  از  استفاده  ضرورت  افزود:  شد،  خواهد 
زمینه  در  هایی  مشوق  ارائه  و  خصوصی  بخش 
تولید برق مورد تاکید است.سرپرست فرمانداری 
رشت ادامه داد: کارخانجات بزرگ و شهرک های 
های  نیروگاه  تاسیس  به  ملزم  بایستی  صنعتی 
داخلی خود شوند. تامین مصارف  برای  کوچک 
وی با بیان اینکه فرسودگی شبکه توزیع یکی از 
معضلات تامین برق است، تاکید کرد: اصلاح و 
بهسازی ساختار شبکه توزیع برق شهرستان باید 
در اولویت قرار گیرد.امام پناهی با بیان اینکه  4۷ 
درصد از برق مصرفی استان به شهرستان رشت 
نیازمند تدویـن و  تعلق دارد، خاطر نشان کرد: 
اجرای الگوی مصرف بهینه انرژی در همه بخش 
انرژی  از  درست  استفاده  فرهنـگ  ترویـج  و  ها 
تا  بر خانگی هستیم  انرژی  بخصوص در وسایل 
با مدیریت خانگی خود به مدیریت کلان انرژی 
استفاده بی محابای  بویژه برق کمک کنیم و  و 
انرژی را به حداقل برسانیم.سرپرست فرمانداری 
رشت با اشاره به فرسودگی شبکه توزیع برق بر 
تاکید  نگهدار  خود  کابلهای  از  استفاده  اهمیت 
کرد و گفت: صرفه جویی انرژی و کاهش تلفات 
افزایش  و  ها  خاموشی  کاهش  غیرفنی،  و  فنی 
های  کابل  از  استفاده  مزایای  دیگر  از  ایمنی 
خودنگهدار است.وی با تاکید بر اینکه باید بین 
و هم  تعامل  تمامی دستگاههای خدمات رسان 
اندیشی وجود داشته باشد، گفت: سال کشاورزی 
سال  نیاز  مورد  آب  تامین  لحاظ  به  رو  پیش 
سختی خواهد بود و از هم اکنون باید مدیریت 
تامین آب کشاورزی و حل مشکلات این حوزه 
در اولویت کاری دستگاه های خدمات رسان قرار 

گیرد.
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